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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr 49/2022 

XLIX Sesja w dniu 23 lutego 2022  
Obrady rozpoczęto 23 lutego 2022 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:04 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska - nieobecna 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa           
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył XLIX sesję - online. Odczytał listę obecności. Radni 
potwierdzili swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez potwierdzenie 
obecności w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do 
ustalenia porządku obrad. 
Przewodniczący Piotr Obłoza poprosił o zmianę kolejność uchwał w porządku obrad. 
Uchwała z poz. 6.20 zostanie zreferowana po uchwale z poz. 6.13  
Nie zgłoszono sprzeciwu. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XLVIII/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Nie wniesiono uwag do projektu protokołu. 
Głosowano: w sprawie przyjęcie protokołu z XLVIII/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
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Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 
Protokół przyjęto bez uwag 
 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres od 19.01.2022 r. - 
23.02.2022 r. 

 Nastąpiły zmiany w bieżącym funkcjonowaniu Urzędu. Z uwagi na długi czas 
oczekiwania na obsługę w Wydziale Spraw Obywatelskich spowodowanym dużą 
liczba zachorowań pracowników, zmienią się zasady obsługi mieszkańców 
załatwiających sprawy związane z dowodem osobistym, meldunkiem, 
zaświadczeniem o zameldowaniu czy numerem PESEL, by załatwić sprawy z ww. 
zakresu należy dokonać rezerwacji terminu i godziny wizyty. W związku z bardzo 
dużą liczba interesantów, planujemy nabór do Wydziału Spraw Obywatelskich. 

 Pani Hanna Kułakowska –Michalak Z-ca Burmistrza uczestniczyła w zjazdach 
sprawozdawczo-wyborczych OSP. 

 W dniu 16 lutego 2022 roku druhowie z OSP Złotokłos powitali nowy samochód 
ratowniczo-gaśniczy.  

 W dniach 22- 23 stycznia 2022 odbyła się inauguracja obchodów stulecia sportu 
podczas zorganizowanego przez LKS „Jedność” Żabieniec XX Memoriału Walentego 
Kazubka w piłce nożnej. 

 Podczas uroczystej XV Gali Sportu w Piasecznie w dniu 18 lutego 2022 r. zostali 
nagrodzeni najlepsi sportowcy, zawodnicy, trenerzy. Tegoroczna Gala miała 
wyjątkową oprawę, ponieważ zbiegła się z obchodami 100-lecia Piaseczyńskiego 
Sportu. 

 Rozpoczął się remont jednego z najcenniejszych piaseczyńskich zabytków 
Poniatówki. Renowacja dworku ma przywrócić mu dawny blask i otworzyć wnętrza 
dla mieszkańców i turystów.   

 Stara Plebania - Gmina jest obecnie w trakcie procedury przetargowej, która wyłoni 
ostatniego wykonawcę. Ogłoszony jest konkurs na stanowisko Dyrektora Muzeum 
Piaseczna 

 W dniu 28 stycznia  2022 odbyło się spotkanie z nowo wybranymi Sołtysami, 
planowane są spotkania cykliczne. 

 Prowadzone są spotkania, interwencje w sprawie remontu ul. Geodetów bowiem 

specyfika prac powoduje ogromne uciążliwości i utrudnienia okolicznym 

mieszkańcom. 

 W dniu 09.02.2022 pożegnaliśmy wieloletniego nauczyciela LO przy ul. 
Chyliczkowskiej, wybitnego pedagoga i przyjaciel młodzieży. Wychował całe 
pokolenia młodych piasecznian i z pewnością zostanie w ich pamięci na zawsze.  

 W dniu 12 lutego 2022 roku, 92 urodziny obchodził Józef Wilkoń, z tej okazji 
Burmistrz podczas spotkania podziękował jubilatowi za olbrzymie zasługi dla kultury i 
sztuki. 

 Gmina Piaseczno podpisała w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim umowy na 
realizację Programów: 
-Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej 
-Opieka wytchnieniowa 
Do 28.02.2022 r. trwa nabór wniosków do obu Programów. 
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 MGOPS realizuje projekt „Pracownia uśmiechu”, który skierowany jest do osób z 
niepełnosprawnością i ich rodzin. 

 Piaseczyński „Spichlerz” -  Oferta sklepu skierowana będzie przede wszystkim do 
osób, które znalazły się w trudnej sytuacji materialnej, są zagrożone samotnością 
oraz wykluczeniem społecznym. 

 Gmina podpisała z Piaseczyńsko-Grójeckim Towarzystwem Kolei Wąskotorowej 10-
letnią umowę użyczenia, dzięki której towarzystwo może ubiegać się o środki 
zewnętrzne 

 Hanna Kułakowska-Michalak Z-ca Burmistrza poinformowała, że Dyrektor Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej po otrzymaniu sygnału o możliwych 

nieprawidłowościach związanych z wynoszeniem jedzenia przez pracowników 

wdrożyła procedury oraz zawiadomiła policję i Prokuraturę Rejonową w Piasecznie o 

możliwości popełnienia przestępstwa. Służby przeprowadziły czynności, w wyniku, 

których Prokuratura umorzyła postępowanie, ponieważ nie stwierdzono 

nieprawidłowości w funkcjonowaniu MGOPS w Piasecznie. 

 Burmistrz Daniel Putkiewicz odniósł się do zajęcia głównego rachunku bankowego 

gminy Piaseczno do kwoty nieuiszczonej należności, wynoszącej niecałe 200 tys. 

przez komornika. Sprawa jest pokłosiem sytuacji sprzed kilkunastu lat, kiedy to kilka 

prywatnych przedszkoli oskarżyło, a następnie pozwało gminę o celowe zaniżanie 

dotacji. Wyjaśniamy, dlaczego ta sprawa trafiła od razu do komornika, a nie do 

naszego wydziału księgowości.  Nie ma żadnego zagrożenia dla prawidłowego 

funkcjonowania naszej gminy. 

4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 

Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres między sesjami wg dat zdarzeń i czynności, 
w których Prezydium Rady Miejskiej brało udział: 

 W dniu 22-23.01.2022 udział w XX Memoriale Walentego Kazubka w piłce nożnej na 

stadionie miejskim 

 W dniu 29.01.2022 udział w Walnym zebraniu sprawozdawczym OSP w Bobrowcu  

 W dniu 09.02.2022 udział w uroczystościach pogrzebowych ś. P. Tadeusza Trzeciaka  

 W dniu 18.02.2022 udział  w XV Gali Sportu w Piasecznie  

 W dniu 19.02.2022 udział w Walnym zebraniu sprawozdawczym OSP w Bobrowcu 

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach i konsultacjach 

zespołu historycznego  

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach 

kierownictwach Gminy (on Line)  

 Przewodniczący prowadził na bieżąco sprawy organizacyjne związane z działalnością 

Rady Miejskiej oraz uczestniczył w pracach w komisjach Rady, współpracował z 

Burmistrzem, brał udział w kontaktach z mieszkańcami  

 Przewodniczący na bieżąco prowadził sprawy organizacyjne i współpracę z Biurem 

Rady Miejskiej 

 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
Sołtys Sołectwa Łbiska wyraziła zaniepokojenie projektem uchwały z poz 6.20, zgłosiła 
gotowość udziału sołectwa w ewentualnych konsultacjach odnośnie zagospodarowania 
terenu, o którym mowa w projekcie.  
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Sołtys w imieniu sołectw, poprosiła o zwiększenie środków na dodatkowe kruszywo  do 
utwardzania dróg.  
 
Sołtys Sołectwa Jesówka poprosiła, o udzielenie informacji na temat złożonych przez nią 
wniosków na jesieni, na które nie otrzymała odpowiedzi.  
Sołtys Sołectwa Józefosław zwróciła się z prośbą o uprzątnięcie wiatrołomy po nawałnicy, 
które zalegają w Józefosławiu. 
Sołtys Sołectwa Wólka Kozodawska, zasugerowała wsparcie dla klubu Green, który ucierpiał 
podczas ostatniej nawałnicy.  
Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że temat zwiększenia kwoty na kruszywo będzie 
omawiany w miesiącu marcu, kiedy to będzie możliwość przesuwania wolnych środków.  
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że wszystkie wnioski zostały przekazane do wydziałów 
merytorycznych, nie na wszystkie można było od razu udzielić odpowiedzi na jesieni, przed 
uchwaleniem budżetu. Odnośnie wniosku w sprawie przejścia na ul. Źródlanej temat został 
przekazany do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, z którym mamy wstępne 
uzgodnienia. 
 
 
6. Bieżące uchwały: 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28.12.2021 r. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki 
Burmistrza do projektu uchwały: 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. - sesja 23.02.2022 r. 

        
       

 
Wydatki 
bieżące 

     
      Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 851 85195 §2300 SPS 50 000 zł 
 

Zwiększenia wydatków dokonuje 
się w związku z 
niewykorzystanym wpływem 
środków w roku 2021 
pochodzących z tytułu opłat od 
napojów alkoholowych o ilości 
nominalnej napoju 
nieprzekraczającej 300ml. 
Środki te przeznacza się na 
przeciwdziałanie negatywnym 
skutkom spożywania alkoholu. 

2 851 85195 §4300 SPS 229 713 zł 
 

3 921 92109 §4210 PM 
 

12 zł 

Zmienia się nazwę zadania w 
ramach funduszu Sołeckiego 
miejscowości Mieszkowo  
z "Utrzymanie porządku w 
świetlicy (w tym zakup 
materiałów, środków czystości, 
paliwa, żyłki i innych)„ na 
”Utrzymanie porządku w 
świetlicy (zakup materiałów, 
środków czystości, paliwa, żyłki i 
innych), 
internet(abonament+przyłącze)" 

4 921 92109 §4360 PM 12 zł 
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jednoczesnie zmieniając 
klasyfikację wydatku w 
wysokości 12 zł w rozdziale 
92109 z zakupu materiałów i 
wyposażenia na opłaty z tytułu 
zakupu usług 
telekomunikacyjnych. 

Razem: 279 725 zł 12 zł  

       
 

Wydatki 
majątkowe 

     
      Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60014 §6050 MT 
 

4 000 000 zł 

ZADANIE: Aleja Polskiego 
Państwa Podziemnego, 
Sienkiewicza od Al. 
Kasztanów do ul. Kościuszki 
w Piasecznie                                                                                                   
UZASADNIENIE:  Na ww 
zadanie w roku 2022 r. 
przeznaczono kwotę  4 750 000 
zł.  Starosta Piaseczyński 
poinformował, że z uwagi na 
przedłużające się prace 
projektowe dla projektu 
przebudowy drogi na tym 
odcinku nie będzie możliwe 
wydatkowanie wszystkich 
środków na jej budowę. 
Jednocześnie poinformował, że 
przebudowa drogi powiatowej nr 
2836W na odcinku od Ronda w 
Gołkowie do Al. Pokoju nastąpi 
jeszcze w tym roku. W związku 
z powyższym zasadnym jest 
zwolnienie środków 
zarezerwowanych na ten rok w 
kwocie 4 000 000 zł i 
zwiększenie udzielonej pomocy 
finansowej Powiatowi na 
przebudowę drogi 2836W o 
kwotę 4 000 000 zł 

2 600 60014 §6300 MT 4 000 000 zł 
 

Zwiększa się dotacje udzielone 
w 2022 roku dla Starostwa 
Powiatowego w Piasecznie o 
kwotę 4 000 000 zł celem 
dofinansowania budowy dróg 
powiatowych znajdujących  
się na terenie Gminy Piaseczno 
na rozbudowę i przebudowę 
drogi powiatowej Nr 2836W. 
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3 600 60016 §6050 IDR 700 000 zł 
 

ZADANIE: Ulica Karłowatej 
Sosny w Pilawie                                                                                            
UZASADNIENIE:  Na ww 
zadanie w roku 2022 r. 
przeznaczono kwotę  1 125 598 
zł.  W chwili obecnej, w wyniku 
przeprowadzonego 
postępowania przetargowego 
najniższa oferta przewyższa 
środki finansowe  
zabezpieczone na to zadanie.  
W związku z powyższym, w celu 
realizacji niniejszego zadania 
zachodzi konieczność 
zwiększenia środków  o   kwotę  
700 000 zł. 

4 921 92109 §6220 KB 450 000 zł 
 

Zwiększa się wydatki o kwotę 
450 000 zł celem udzielenia 
dotacji dla Centrum Kultury w 
Piasecznie z przeznaczeniem 
na zakup i montaż namiotu 
koncertowego 

Razem: 5 150 000 zł 4 000 000 zł  
 

- opinie komisji: 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię komisji dla 
projektów uchwał z poz.6.1-6.5, 6.9-6.12,6.20-6.21,6,23 
 

      

 

Głosowano: w sprawie zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 28.12.2021 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 835/XLII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 
sierpnia 2021r. 
Dorota Kulig z Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 835/XLII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 25 sierpnia 2021r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
3) W sprawie zmiany uchwały nr 885/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 
listopada 2021r. 
Dorota Kulig z Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywne 
opinie komisji dla projektów uchwał z poz.6.3, 6.5-6.14, 6.20-6.25 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 885/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 24 listopada 2021r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
4) W sprawie zmiany Uchwały nr 928/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28.12. 
2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2022-2037 
Agnieszka Kowalska Skarbnik zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawki 
wynikające z podjętej uchwały budżetowej. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano: w sprawie zmiany Uchwały nr 928/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 28.12. 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2022-2037. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta. 
 
 
5) W sprawie zmiany uchwały nr 943/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 
grudnia 2021r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipotek na nieruchomości 
gminnej. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. Pani Naczelnik poinformowała, o zgłoszeniu autopoprawki na Komisji Prawa 
i Bezpieczeństwa, uchwałę odczytała z prawidłową kwotą.  
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię 
komisji dot. projektów z poz. 6.5-6.13, 6.20-6.21 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 943/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 28 grudnia 2021r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipotek na 
nieruchomości gminnej. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Artur Maicki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
6) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na 
działkę ewid. ozn. nr 9/12, obr. 21, położoną w Piasecznie przy ul. Technicznej. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu na działkę ewid. ozn. nr 9/12, obr. 21, położoną w Piasecznie przy ul. Technicznej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działek oznaczonych nr 3/44 i 3/45, obr. 28, m. Piaseczno położonych w rejonie ul. 
Żeromskiego. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej 
Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu części działek oznaczonych nr 3/44 i 3/45, obr. 28, m. Piaseczno położonych w 
rejonie ul. Żeromskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 8, obr. 44, m. Piaseczno położonej przy ul. Żeromskiego. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały, w uzasadnieniu zgłosiła 2 literówki . 



 Protokół z obrad XLIX  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 23 lutego 2022 r. 

 

9/16 

 

Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej 
Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu części działki oznaczonej nr 8, obr. 44, m. Piaseczno położonej przy ul. Żeromskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
9) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonych w obr. 37 m. Piaseczno przy ul. Poniatowskiego. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej, 
Finansów i Inwestycji. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dot. projektów z poz.6.9-6.12, 6.15-6.20 
Głosowano: w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonych w obr. 37 m. Piaseczno przy ul. Poniatowskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dorota Kłos 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta. 
 
 
10) W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 99/7, położonej w miejscowości Jesówka gm. Piaseczno. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej, 
Finansów i Inwestycji, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano: w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 99/7, położonej w miejscowości Jesówka gm. Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
11) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa użytkowania 
wieczystego części nieruchomości położonej w Piasecznie przy ul. Kordiana. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej, 
Finansów i Inwestycji, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano: w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa użytkowania 
wieczystego części nieruchomości położonej w Piasecznie przy ul. Kordiana. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
12) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w mieście Piaseczno. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej, 
Finansów i Inwestycji, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano: w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w mieście Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na 
działkę oznaczoną nr 3/45, obr. 28 m. Piaseczno położoną przy ul. Chyliczkowskiej. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały zgłosiła literówkę w paragrafie 1  brak litery n w wyrazie infrastruktury. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej 
Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu na działkę oznaczoną nr 3/45, obr. 28 m. Piaseczno położoną przy ul. 
Chyliczkowskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
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Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta. 
 
 
14) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
Porozumienia z Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego. 
Anna Pakulińska-Attia  Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano: w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
Porozumienia z Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
15) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Julianów Północny. 
Anna Pakulińska-Attia  Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 
projektu planu przedstawionych w załączniku do uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Julianów Północny.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Rosa, Beata Walczak 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Rozstrzygnięcia Burmistrza przyjęte 
Głosowano: w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Julianów Północny. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
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BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta. 
 
 
16) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
w obrębach ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR – etap VIII. 
Anna Pakulińska-Attia  Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie przyjęcia roztrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 
projektu planu przedstawionych w załączniku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębach ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka 
Pęcherska PGR – etap VIII.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Rozstrzygnięcia Burmistrza przyjęte 
Głosowano: w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu w obrębach ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR – etap VIII.. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta. 
 
 
17) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego uchwalonego uchwałą nr 180/VIII/2019 z dnia 10 kwietnia 2019r. części 
obrębu Mieszkowo. 
Anna Pakulińska-Attia  Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego uchwalonego uchwałą nr 180/VIII/2019 z dnia 10 
kwietnia 2019r. części obrębu Mieszkowo. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 



 Protokół z obrad XLIX  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 23 lutego 2022 r. 

 

13/16 

 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
18) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego uchwalonego uchwałą nr 638/XXX/2020 z dnia 14 października 2020 r. 
obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka Część II. 
Anna Pakulińska-Attia  Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego uchwalonego uchwałą nr 638/XXX/2020 z dnia 14 
października 2020 r. obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka Część II..  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
19) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego uchwalonego uchwałą nr 181/VIII/2019 z dnia 10 kwietnia 2019r. obrębu 
Antoninów i części obrębu Kuleszówka. 
Anna Pakulińska-Attia  Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego uchwalonego uchwałą nr 181/VIII/2019 z dnia 10 
kwietnia 2019r. obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
20) W sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie 
Pęchery – Łbiska PGR, w gminie Piaseczno. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz uzupełni wypowiedź Pani Iwony Zielińskej –Woszczyk, 
poinformował, że plan miejscowy przewidywał możliwość scaleń, obecnie staramy się 
uporządkować tereny pod zabudowę dopuszczone planem miejscowym. 
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Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej, 
Finansów i Inwestycji, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Radna Renata Mirosław zaapelowała do radnych o nie głosowanie za przyjęciem uchwały 
 Radna Joanna Morawska zgłosiła wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały 6.20 z 
obrad 
Głosowano: W sprawie wniosku o wycofanie projektu uchwały nr 20.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (11) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (7) Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Magdalena 
Woźniak 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Projekt został zdjęty 
 
 
21) W sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Usług Komunalnych Piaseczno Sp. z o.o. 
zadań własnych gminy Piaseczno związanych z zarządzaniem Cmentarzem Komunalnym w 
Piasecznie. 
Paweł Lachowicz Dyrektor Koordynator ds. bieżącego utrzymania gminy omówił projekt 
uchwały. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej, 
Finansów i Inwestycji 
Głosowano: w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Usług Komunalnych Piaseczno Sp. z 
o.o. zadań własnych gminy Piaseczno związanych z zarządzaniem Cmentarzem 
Komunalnym w Piasecznie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
22) W sprawie programu działań wspierających rodziny wielodzietne zamieszkałe na terenie 
Gminy Piaseczno oraz wsparcia działań dla kreowania ich pozytywnego wizerunku. 
Tomasz Pawlak Kierownik Referatu Innowacji Miejskich zreferował projekt uchwały. 
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektów uchwał z poz 6.22, 6.25 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Radna Renata Mirosław zabrała głos w sprawie terminu uruchomienia jej projektu z Budżetu 
Obywatelskiego dotyczącego bezpłatnego wstępu dzieci na basen. 
Pani Hanna Kułakowska-Michalak z-ca Burmistrza poinformowała, że projekt na dniach 
zostanie uruchomiony. 
Głosowano: w sprawie programu działań wspierających rodziny wielodzietne zamieszkałe 
na terenie Gminy Piaseczno oraz wsparcia działań dla kreowania ich pozytywnego 
wizerunku. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
23) W sprawie zmiany uchwały nr 448/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 
stycznia 2020r w sprawie ustalenia zasad najmu lokali użytkowych. 
Ewa Witkowska Naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej zreferowała projekt uchwały 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Finansów i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 448/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22 stycznia 2020r w sprawie ustalenia zasad najmu lokali użytkowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
24) W sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych. 
Tadeusz Tomczyk Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano:  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
25) W sprawie zmiany uchwały nr 921/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 
listopada 2021r. w sprawie powołania Piaseczyńskiej Rady Seniorów. 
Krzysztof Kasprzycki z Wydziału Spraw Społecznych zreferował projekt uchwały 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa, Zdrowia i Polityki 
Społecznej. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury i Promocji 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 921/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
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dnia 24 listopada 2021r. w sprawie powołania Piaseczyńskiej Rady Seniorów. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
7. Wolne wnioski. 
 
Radni zgłosili zastrzeżenia dotyczące działania przychodni przy ul Fabrycznej w Piasecznie. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz poinformował, że jeśli otrzyma wnioski od Rady Społecznej ww. 
sprawie będzie reagował. 
 
Mieszkaniec Krzysztof M. odniósł się do sprawy dotacji dla przedszkoli. 
Hanna Kułakowska-Michalak Z-ca Burmistrza wyraźnie podkreśliła, że dotacje dla 
przedszkoli w Gminie Piaseczno nie są zaniżane, naliczane są prawidłowo. 
 
Mieszkaniec Rafał G. zadał pytanie o kwestie dodatkowych punktów do rekrutacji do szkół 
podstawowych dla dzieci, które posiadają niepełnosprawne rodzeństwo. 
Wyczerpującej odpowiedzi udzieliła Pani Hanna Kułakowska-Michalak Z-ca Burmistrza, w 
której wyjaśniła zasady rekrutacji dzieci do szkół. 
 
8. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 49 sesję o godz. 13:04 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 
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